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Nils Duwähl 

 

 

 

 

Ulrika Pohl Andersson   Karin Hansson Nyberg 

   sekreterare 

 

Närvarande: 

Ordförande  Nils Duwähl (DHR)  

Vice ordförande  Ulla Elfving Ekström (IFS) 

 

Ledamöter  Carl-Ejnar Blesser (RSMH) 

   Ulrika Pohl Andersson (FUB) 

 

Förhinder hade anmälts av ledamöterna Eva Englund (HRF), Tommy  

Hagström (NHR) och Gunnar Sandström (SRF).  

 

Närvarande tjänstemän: Eddie Friberg, Fredrik Jurdell och Karin Hansson Nyberg.  

 

 

§ 1 

Sammanträdets öppnande 

 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR) förklarade sammanträdet öppnat och hälsade 

alla välkomna. 

 

 

§ 2 

Val av protokolljusterare 

 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR) och ledamoten Ulrika Pohl Andersson (FUB)  

fick i uppdrag i att justera dagens protokoll. 
 

 

§ 3 

Anmälan av protokolljustering 

 

Anmäldes att protokoll från sammanträdet den 11 maj 2009 hade justerats  

den 12 maj 2009. 
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§ 4 

Anmälan av protokoll från Kommunstyrelsens Handikappråd 

 

Anmäldes att protokoll från sammanträdena den 20 april 2009 och den 11 maj 

2009 justerades den 27 april 2009 och den 20 maj 2009. 

 

 

§ 5 

Anmälan av inkomna skrivelser och remisser m.m. 

 

Inkomna handlingar till socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden under perioden 

2009-04-28 – 2009-06-01 anmäldes. 

 

Ledamoten Ulla Elfving Ekström (IFS) frågade om ärendet om ersättningssystem 

inom socialpsykiatrin (2008/0487). Fredrik Jurdell svarade att ärendet kommer upp 

på rådets sammanträde i augusti. 

 

 

§ 6 

Rapport från socialtjänst- och arbetsmarknadsnämndens sammanträde 2009-05-14 

 

Eddie Friberg informerade om socialtjänst- och arbetsmarknadsnämndens behand- 

ling av de ärenden som var aktuella vid rådets sammanträde 2009-05-11.  

 

 

§ 7 

Ärenden till socialtjänst- och arbetsmarknadsnämndens sammanträde 2009-06-16 

 

1. Föredragningslista 

 

Noterades att rådet tagit del av föredragningslistan. 

 

2. Anmälan angående remiss om behovsbedömning av annat än ekonomiskt 

bistånd enligt socialtjänstlagen (Ds 2009:18) 

 

Fredrik Jurdell gav en utförlig föredragning av förvaltningens tjänsteutlåtande 

som inte hunnits sändas ut till dagens sammanträde.  

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens rapport.  

 

3. Detaljplan för fastigheten Vasastaden 1:16 mm (Norra Station) i stadsdelen 

Norrmalm  

 

Eddie Friberg föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på rådets 

frågor. 

 

Rådet tillstyrkte förvaltningens förslag till beslut. 

 

På sidan 4 andra stycket tredje meningen önskar rådet förtydliga texten med 

följande ”för personer med kognitiva, fysiska och psykiska 
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funktionsnedsättningar”. 

 

4. Anvisningar för upphandlingar inom omsorg om personer med 

funktionsnedsättning enligt LSS 

Yttrande över remiss från kommunstyrelsen 

 

Eddie Friberg föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på rådets 

frågor. 

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens förslag till beslut. 

 

Handikapprådet lämnade följande särskilda uttalande. 

 

Detta ärende har inte samråtts med rådet vilket är djupt beklagligt med tanke på 

detta ärendes dignitet. Vi vill erinra om LSS § 15 som tar upp om kommunens 

skyldighet att samverka. Rådet vill, trots den korta tid vi har haft för att yttra 

oss föra fram följande: 

 

Tidsplanen för att börja tillämpa LOV kan vi inte acceptera. Det behövs rimlig 

tid för att upprätta förfrågningsunderlag, genomföra upphandlingar, godkänna 

leverantörer etc. De förfrågningsunderlag som ska utarbetas måste innehålla 

tydliga kvalitetskrav. Berörda handikappföreningar måste beredas möjlighet att 

delta i arbetet med att bestämma kraven. 

 

I statsledningskontorets anvisningar står inget nämnt om att det behövs 

anpassad information till den enskilde och att det måste ges tid till den enskilde 

så att han kan ta ställning till de möjliga alternativen vad gäller utförare. Detta 

är också en viktig tidsaspekt att beakta. 

 

Enligt LOV så ska ett så kallat ickeval finnas om den enskilde inte vill eller 

kan välja utförare och då kan det alternativet vara en privat eller kommunal 

utförare. Statsledningskontoret föreslår här att närhetsprincipen ska gälla. För 

det första så anser rådet att den kommunala verksamheten borde vara det så 

kallade ickevals alternativet dels för att kommunen har det yttersta ansvaret 

dels för att ett kommunalt alternativ alltid ska finnas, för att annars så sätts hela 

vitsen med ett valfrihetssystem ur spel. Angående närhetsprincipen så riskerar 

den att spe på ”stadsdelsarresten” ytterligare eftersom det lätt kan bli budgeten 

som styr och inte den enskildes behov.  

 

 

5. Månadsrapport per den 31 maj 2009 

 

Eddie Friberg föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på rådets 

frågor.  

 

Noterades att rådet tagit del av den muntliga rapporten. 
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6. Barnuppdraget i Stockholms socialtjänst – förslag till förändringar av  

stadens insatser för barn och unga som far illa 

 

Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande, som inte hunnits 

sändas ut till dagens sammanträde. Rådet uttryckte en förhoppning att barn 

med funktionshinder uppmärksammas i det kommande arbetet vilket Fredrik 

Jurdell svarade var högaktuellt då diskussioner pågår bland de professionella, 

bl.a. vad gäller familjehem. 

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens förslag till beslut. 

 

7. Rapportering av ej verkställda beslut enligt LSS samt rapportering enlig 4 kap. 

1 § socialtjänstlagen, kvartal 1 2009 

 

Fredrik Jurdell föredrog förvaltningens tjänsteutlåtande och svarade på rådets 

frågor.  

 

Noterades att rådet tagit del av förvaltningens rapport. 

 

 

§ 8 

Lägesrapport om DUR-projektet 

Ledamoten Ulrika Pohl Andersson (FUB) och Gunnar Sandström (SRF) är 

utsedda av rådet till att ingå i referensgruppen. 

 

Ledamoten Ulrika Pohl Andersson (FUB) gav en utförlig lägesrapport om DUR-

projektet. DUR står för dokumentation, utvärdering och reslutat. 

 

Syftet med DUR är att det ska bidra till en mer rättssäker och enhetlig bedömning 

av LSS-handläggare och biståndsbedömare i Stockholms stad. Det ska också 

förbättra dokumentationen och underlätta uppföljningen av insatser samt ge 

diverse statistik till politiker och beslutsfattare. 

 

Projektledare är Karin Rehn, socialtjänst- och arbetsmarknadsförvaltningen.  

Projektet startade augusti 2008. Fyra stadsdelsförvaltningar är med i projektet  

som testar det nya materialet som härstammar från området psykiskt funktions-

hindrade.  

 

Ledamoten Ulrika Pohl Andersson (FUB) framförde att det har varit många 

givande diskussioner i referensgruppen, som också haft en ledamot från FA. 

 

Diskussioner har även förts med fem representanter från Klippans styrelse i 

Stockholm. (Klippan består av personer med utvecklingsstörning) De gav 

värdefulla kommentarer hur skattningsschemat kan utformas. Projektledaren 

testade också krångliga/svåra ord i formulären och fick exempel på hur de kunde 

omskrivas till enklare formuleringar. 
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§ 9 

Övriga frågor 

 

1.  Ordföranden Nils Duwähl (DHR) aktualiserade problemet med Enheten för  

 ledsagarservice nya lokaler. Det är svårt att komma in i lokalen och problem  

 med tillgängligheten inne i lokalen.  

  

 Förvaltningen tar med sig frågan.  

 

2.  Ordföranden Nils Duwähl (DHR) framförde stor oro över enheten för  

 ledsagarservices situation och aktualiserade den utredning som ska gå 

 igenom finansieringen för enheten.  

  

 Eddie Friberg framförde att förvaltningen har tillsatt en utredning som ska 

 gå igenom förutsättningarna för enhetens framtida verksamhet utifrån det  

 ersättningssystem som fastställts av KF.  

 

3.  Eddie Friberg tackade rådet för ett gott samarbete och önskade samtliga en  

 trevlig sommar.  

 

 

§ 10 

Sammanträdet avslutas  

 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR) avslutade sammanträdet.  

 

 

 


